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《马里奥•特斯蒂诺：私视角》– 媒体图片使用条款与细则

媒体图片将由马里奥•特斯蒂诺的媒体经纪人按以下条款与细则授权发布：

媒体图片仅限与在中国北京今日美术馆举行的《马里奥•特斯蒂诺：私视角》个人摄影作品展的推广相
关的文章使用。

除了海报之外，媒体在其所发布的报导中最多还可以免费使用此份普通媒体图片集中的2幅图片，即总
共使用3幅图片。

所有图片的版权始终归马里奥•特斯蒂诺和ART PARTNER INC所有。

在未经马里奥•特斯蒂诺 / ART PARTNER INC 事先许可的情况下，这些图片不得用作任何媒体刊物的
封面。

在未经马里奥•特斯蒂诺 / ART PARTNER INC 许可的情况下，大众媒体图片在刊物中的尺寸仅限于1/4
版。

所有图片不得剪裁，且只能按原有的色彩和格式进行使用。

所有图片仅限在马里奥•特斯蒂诺 / ART PARTNER INC 同意的刊物中使用。

在未经马里奥•特斯蒂诺 / ART PARTNER INC 事先许可的情况下，所有图片均不提供互联网下载。

在未经马里奥•特斯蒂诺 / ART PARTNER INC 事先许可的情况下，所有图片均不得因任何商业或其他
缘由而进行重新复制或发行。

本项目完成后，任何归马里奥•特斯蒂诺 / ART PARTNER INC所有的数字材料必须从电子储存设备中彻
底删除。 

图片使用者有责任确保这些数字文件在相应刊物中得到高品质的刊登，或提供出稿样刊以供参考。

请在文章中包含以下内容：如需了解进一步的信息，请访问 WWW.MARIOTESTINO.COM。

图片中必须包含与高精度图片一同提供的图片来源和版权信息。

媒体在使用图片的过程中，有责任对图片进行保护，以免其遭受误用和滥用，并须严格遵守本条款与细
则。

任何违反以上条款和细则的行为都将被视为对版权的侵犯，并有可能立即导致被侵权方采取相关的法律
行为。

如需使用更多的图片，请联系：

奥美公关
周心怡(DORIAN ZHOU)先生 T: 21 2405 0725   M: 135 6457 5079  E: DORIAN.ZHOU@OGILVY.COM
方懿(JESSIE FANG) 小姐  T: 21 2405 0728   M: 186 2187 8036  E: YI.FANG@OGILVY.COM
顾梦菲 (JESSICA GU) 小姐 T: 21 2405 1675  M: 136 0177 4325  E: JESSICA.GU@OGILVY.COM 
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PRIVATE VIEW, MARIO TESTINO – TERMS & CONDITIONS FOR PRESS IMAGES

Press images will be authorized for publication by Mario Testino’s press agent, under the following terms and 
conditions:

• Press images can only be used for articles in relation to the promotion of Mario Testino’s exhibition “Private 
View” at the Today Art Museum, Beijing, China.

• Only 2 images from the general press selection may be used by any publication with no charge in any feature 
and all features must include, in addition to the selected press images, the use of the poster image with 
graphic, making up to 3 images in total.

• The images remain the copyright of Mario Testino and Art Partner Inc at all times.

• The images cannot feature on the cover of any publication unless previously approved by 
Mario Testino/Art Partner Inc.

• General press images are restricted to quarter page usage per image only unless approval is grated by Mario 
Testino/Art Partner.

• The images must not be cropped and can only be used in their original colour and format.

• The images can only be printed in publications approved by Mario Testino/Art Partner.

• The images cannot be available for download from the internet unless previously approved by 
Mario Testino/Art Partner Inc.

• The images cannot be reproduced or issued for any commercial or other purpose unless previously approved 
by Mario Testino/Art Partner Inc.

• Upon completion of the project any digital material belonging to Mario Testino/Art Partner Inc must be 
deleted from electronic storage.

• You are responsible to ensure quality reproductions of the digital files in your publication or 
request match prints for reference.

• Please include the following line within the article: for further information please visit 
www.mariotestino.com

• The images must carry the credit and copyright information as supplied with the high resolution images. 

• While the images are in you care, you the publication are responsible to protect the pictures from misuse and 
abuse and enforce the terms and conditions.

• Any failure to comply with these conditions is an infringement of copyright and may be met with immediate 
legal action.
 

For additional image usages please contact:
Art Partner: gregory@artpartner.com

For additional information about Mario Testino please contact: 
Higher+Higher: john@higherandhigher.com
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